# S-jelly®

# Lubricating and Moisturizing Gel

### Composition:

Polyquaternium, Aloe vera extract,
Carbomer, Triethanolamine, Glycerin,
Propylene glycol, Methyl paraben,
Propyl paraben, Purified water.

### Properties:

- Water-soluble gel compatible with body fluids, easily to be washed by water
- Non-irritant to skin and mucus membranes.
- Safe with condom.
- Fragrance free.

#### Uses:

- Personal lubricating gel helps in relief of vaginal dryness which can arise for several reasons such as (hormonal imbalances, post menopause, pregnancy and lactation, childbirth, tension and anxiety)
- It is used to decrease the

- accompanied pain by sexual relationship during the first period of marriage.
- It is used in hospital procedure like catheter and medical tests.

### Direction of use:

- Apply suitable amount to sexual area before and during sexual relationship.
- Wash with water at the end of sexual relationship.

#### **Precautions:**

- Stop using the gel if any symptoms of sensitizations or irritation arise.
- Keep out of reach of children.
- For external use.

### Storage:

Store below 30 °C

### Packaging:

Tube of 40 g.

- 1- Medicament is a product which affects your health, and its consumption contrary to instructions is dangerous for you.
- 2- Keep out of reach of children.



# S- جيلي® جل مزلق ومرطب

## التركيب:

بولي كواترنيوم، خلاصة الألوفيرا، كربومير، تري إيتانول أمين، غليسيرين، بروبلين غليكول، ميتيل بارابين، ماء نقي.

## الخواص:

- جل مائي متوافق مع سوائل الجسم، سهل الفسل بالماء.
  - لا يسبب تهيج للجلد والأغشية المخاطية.
    - يستخدم بأمان مع الواقي الذكري.
      - لا يحتوي على مواد معطرة.

## الاستعمال:

- جل مزلق ومرطب للمهبل يساعد على التخلص من حالة الجفاف التي قد تصيب المهبل لعدة أسباب منها (التغيرات الهرمونية، انقطاع الدورة الشهرية، الحمل والارضاع والولادة، التوتر والقلق).
- تخفيف الألم المرافق للعملية الجنسية في الفترة الأولى من الزواج.
- يستخدم في المشافي للقسطرة والفحوصات الطبية.

## طريقة الاستعمال:

- توضع كمية مناسبة من الجل على المنطقة الحساسة قبل وأثناء العملية الجنسية.
- تغسل المنطقة بالماء بعد انتهاء العملية الجنسية.

## التحذيرات:

- أوقف الاستخدام في حال ظهور أعراض تحسس أو تهيج بعد الاستعمال.
  - يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال.
    - للاستعمال الخارجي فقط.

## التخزين:

يحفظ بدرجة حرارة أقل من ٣٠ م.

## التعبئة:

تيوب سعة ١٠ غ.

١-الدواء مستحضر يؤثر على صحتك ،واستهلاكه خلافاً للتعليمات يعرضك للخطر.
 ٢- يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال.

